











ويعقد هذا البرنامج التدريبي في مركز برنامج الأمير محمد بن فهد لتنمية الشباب في الدمام لمدة ستة أشهر بمعدل سبع ساعات يومياً وهو مجاني لمن يتم قبولهن بالبرنامج،

يتألف البرنامج التدريبي من حوالي 700 ساعة تدريبية موزعة كالتالي

- اللغة الإنجليزية.
- مهارات الاتصال.
- مهارات تقنية المعلومات.

لمزيد من المعلومات والتسجيل. الرجاء الإتصال على (8415575 - 013). خويلة (229) أو زيارة الموقع الإلكتروني: www.pmpydf.org









TIPRO جامعة الأمير محمد بث فهد Prince Mohammad Bin Fahd University

PROGRAM OVERVIEW

"MAHARA" program has been launched by Prince Mohammed Program for Youth Development (PMPYD) in cooperation with WIPRO ARABIA Ltd. and Prince Mohammed Bin Fahd University (PMU). The program provides training to Saudi female to enhance their competencies in the English language, communication skills and IT Basic Skills.

The training program is held at (PMPYD) Prince Mohammed Program for Youth Development Center in Dammam. It runs for six months at a rate of seven hours per day. The program is free of charge for accepted applicants.

The program consists of about 700 training hours distributed over the following 3 modules:

English language
Communication skills.

3. IT Basic Skills.

For more information, please call (013-8415575), ext. (229) or visit the website: www.pmpydf.org

PROGRAM OBJECTIVES

The objective of the program is to equip female graduates with requisite English, soft and IT desktop basic skills on demand by the labor market in the Kingdom to make them more attractive to employers in the private sectors, and enable interested graduates to launch their own businesses.

ADMISSION REQUIREMENTS

- 1. Must be a Saudi Nationality (only females).
- Must have a university degree.
- The university that she has been graduated from should be in the list of accredited universities or colleges recognized by the Ministry of Higher Education.
- Must have been graduated within the last 5-years.
- Must have a medium proficiency in English language.

📦 هدف البرنامج

يهدف البرنامج إلى تقديم مجموعة من الدورات التدريبية المتنوعة والتي تهدف الى تزويد الخريجات السعوديات بالمهارات اللغوية والإدارية والتقنية التي يتطلبها سوق العمل في المملكة وتمكينهن من بدء حياتهن العملية أو المباشرة بإطلاق مشاريعهن الخاصة.

👣 على المتقدمة استيفاء المتطلبات التالية:

- أن تكون سعودية الجنسية.
- أن تكون حاصلة على شهادة جامعية.
- أن تكون الجامعة التي تخرجت منها المتقدمة معتمدة من ضمن قائمة الجامعات أو الكليات المعترف بها من قبل وزارة التعليم العالي.
 - أن تكون من تخرجن خلال الخمس سنوات الماضية.
 - أن تمتلك قدرات متوسطة في اللغة الانجليزية.

رابط التسجيل في برنامج مهارة:



http://www.pmpydf.org/mahara_register.html